
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. december 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 153
Vil ministeren kommentere artiklerne ”Ens huse får vidt forskellige ejendomsvurderinger 
med millioner til forskel” og ”På flere veje i hovedstaden står boligejere med et mysterium” 
fra Politiken den 12. november 2023, og vil ministeren ud fra artiklerne redegøre for:
– Hvordan to ens huse kan blive vurderet så forskelligt?
– Hvorfor man lægger så meget vægt på, om der er oliefyr, at det øjensynligt kan 

medføre en forskel i ejendomsvurderinger på flere hundrede tusinde kroner, hvilket er 
langt mere end det koster at skifte til anden opvarmningskilde?

– Om ministeren ikke er enig i, at to ens rækkehus eller dobbelthuse burde blive vurde
ret tæt på det samme beløb?

– Om det ikke er et retssikkerhedsmæssigt problem, at husejerne bliver beskattet så 
forskelligt af noget, som burde være mere ens?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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